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Miljörådets sammanträde  
den 12 mars 2019 

 

 

Ledamöter 

Peter Öberg (L), ordförande 

Milla Eronen (V), vice ordförande 

Lisa Carlbom (MP) 

Ann-Louise Ebérus (M) 

Carina Sundbäck (S) 

 

 

 

Tjänstepersoner 

Sara Wrethed, avdelningschef stadsutveckling 

Cecilia Rivard, utredare och sekreterare i rådet 
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Ordförande Vice ordförande 
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§ 1  Godkännande av dagordningen, val av justerare  

Dagordningen godkändes. Protokollet justeras av ordföranden 

och vice ordföranden torsdag den 20 mars. 

 

§ 2  Rådets medlemmar och förvaltningens 

tjänstepersoner presenterar sig 

Alla medverkande på mötet gav en kort presentation av sig 

själva. 

 

§ 3  Genomgång av nämndens instruktioner för 

miljörådet  

Avdelningschef Sara Wrethed gick igenom nämndens 

instruktioner för rådet och vilka begränsningar som finns 

beroende på vilka miljöfrågor som nämndens ansvarar för. Rådet 

har ett begränsat mandat, det är alltid nämnden som fattar beslut. 

Se beslut i nämnden § 10 den 31 januari 2019. 

 

Protokollen från rådet ska vara transparenta. 

 

§ 4  Nämndens beslut i verksamhetsplan för 2019 som 

berör miljörådets områden 

Utredare Cecilia Rivard gick igenom för rådet relevanta delar av 

nämndens verksamhetsplan för 2019. Enligt den ska ett antal 

miljö- och trygghetsåtgärder genomföras. Det som tydligt berör 

boende och verksamma i stadsdelsområdet är: 

 

 Öka den biologiska mångfalden. 

 Uppmuntra till stadsodling. 

 Tillgängliggöra Rågsveds naturreservat i samarbete med 

Enskede–Årsta–Vantörs stadsdelsnämnd. 

 Klimatinvesteringsmedel har sökts för trädplantering vid 

Skönstaholmsfältet (invid gång- och cykelbanan) och för 

Farsta gård. 

 

Inom förvaltningens verksamheter ska matavfallsinsamlingen 

öka, antalet el- och gasfordon ska bli fler, andelen ekologiska 

livsmedel och måltider ska öka, effektivare energianvändning och 
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andelen farliga kemikalier ska minska med hjälp av 

kemikaliehanteringssystemet Chemsoft. 

 

Inom området trygghet ska trygghetsinventeringar utföras för 

effektiva investeringar i trygghetsskapande åtgärder. 

Investeringsmedel för trygghetsskapande åtgärder har sökts för 

belysning i parkleken Fagerlid.    

 

Några frågor följde därefter om biologisk mångfald, 

trygghetsinventeringar, trygghetsinvesteringar och synpunkter 

från allmänheten. Trygghetsvandringar diskuterades generellt och 

det redogjordes kort för trygghetsvandringar som gjorts med 

ungdomar från Forsängens fritidsgård i Farsta strand och en 

annan vandring med bland andra Familjebostäder i Gubbängen.  

 

§ 5  Diskussion om rådets agenda för 2019 

Rådet kom fram till att föra diskussioner kring tre områden: 

 

 Biologisk mångfald. 

 Trygghetsinventeringar. 

 Sjöarna i stadsdelsområdet. 

 

§ 6  Övriga frågor  

Inga övriga frågor fanns. 

 

§ 7  Nästa sammanträde  

Nästa sammanträde bestämdes till torsdagen den 25 april cirka 

klockan 17.30 på mötesplatsen i Fagersjö.  

 

Klockan 17.00 invigs den konstnärliga utsmyckningen av 

gångtunneln under Havsörnsvägen i Fagersjö. 

  

§ 8  Sammanträdet avslutas 

Ordföranden avslutade sammanträdet. 


